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1. Opening

Opmerkingen n.a.v. verslag 11/2

Het verslag van het BO op 18 februari wordt zonder opmerkingen vastgesteld.

Directeur COVID-19 vaccinaties (DCV) refereert aan de stand van zaken COVID-

19 brief die op 23 februari is verstuurd aan de Tweede Kamer en vraagt of de

deelnemers vragen hebben. Dit blijkt niet het geval.

Enkele deelnemers hebben de kamerbrief niet gelezen en er wordt verzocht deze

nogmaals toe te sturen. zal dit doen.

DCV blikt terug op het debat van woensdag 24 februari en informeert de

deelnemers over de hoofdlijnen van het debat. De meeste Kamervragen die

werden gesteld waren gericht op de maatregelen en versoepelingen. Op het

gebied van vaccineren waren er enkele vragen. Deze vragen gingen onder meer

over de volgorde van vaccineren van mensen met een medische prioritering.

ActiZ geeft aan dat in het veld waardering is dat minister vasthoudt aan eerdere

lijn en afspraken. Ook in de uitvoering van de vaccinatiecampagne worden nu echt

stappen gezet door RIVM, GGD en de huisartsen.

DCV bedankt ActiZ voor het compliment en complimenteert de huisartsen en

GGD’en die hier hard aan hebben gewerkt. Daarnaast sluit de DCV zich aan bij het

beeld dat wordt geschetst door ActiZ en benadrukt deze communicatie vast te

houden.

2. Ontwikkelingen en laatste stand van zaken omtrent

vaccinatiestrategie

DCV benoemt de stand van zaken rondom de beoordeling van het Janssen vaccin.

Wanneer de EMA en het CBG positief zijn (voorzien voor half maart) wordt advies

gevraagd aan de Gezondheidsraad voor de inzet van het vaccin.

3. Vragen en aandachtspunten vanuit partijen

Ziekenhuispersoneel

NFU geeft aan vragen te krijgen vanuit ziekenhuis medewerkers over wanneer zij
aan de beurt zijn in de vaccinatiestrategie. Zij merken op dat het

ziekenhuispersoneel niet staat aangegeven op het stroomschema. FMS kan

hierdoor hun achterban lastig informeren. DCV geeft aan dat de wens om

duidelijkheid te hebben over wie wanneer aan de beurt is ook in het Kamerdebat

is benoemd en dat dit nu wordt uitgezocht. VWS komt hierop terug bij FMS, NVZ

en NFU wanneer hier duidelijkheid over is.
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Communicatie structuur bestuurlijk niveau Overige diensien

Kerndepartement

NFU signaleert dat afgelopen week op meerdere tafels overleg plaats heeft PDC-19

gevonden ten aanzien van de uitvoering van de vaccinatie strategie in en door de ~~
Vaccinteeam

ziekenhuizen. In wisselende samenstellingen zijn zaken gesondeerd, vanuit ieders

beste bedoelingen. NFU vraagt aandacht voor het organiseren van een duidelijke Datum

communicatie structuur op bestuurlijk niveau zodat commitment vanuit de sector ~~
2° februari 2021

geborgd is. NVZ sluit zich hierbij aan. Het RIVM licht toe dat er drie sporen zijn.
Ten eerste, het vaccineren van hoge risico groepen met het mRNA vaccin. Ten

tweede het vaccineren van het ziekenhuispersoneel zelf. Ten derde het vraagstuk
rondom het opschalen naar 2,5 miljoen vaccinaties per week en hoe huisartsen en

ziekenhuizen hier kunnen gaan samenwerken. Het RIVM herkent dat deze sporen

in de voorbije dagen door elkaar liepen en dat dat voor ruis heeft gezorgd. Intern

het RIVM is daar aandacht voor.

DCV geeft aan dat er twee niveaus zijn namelijk het strategische en het

praktische. Op praktisch niveau gaat het soms om een kleine groep waarvoor een

praktische oplossing wordt gezocht. DCV licht toe dat het soms beter is om de

oplossing eerst te vinden en daarna hier neerleggen, maar dat neemt niet weg dat

het bestuurlijk goed geregeld moet zijn. GGD GHOR vult aan dat communicatie

over (bestuurlijke) besluiten ook in breder verband nuttig is. Voor de

ziekenhuissector ligt het ROAZ of RONAZ verband voor de hand.

Aanstelling Special Envoy EAE

Zorgthuis NL

size
een nadere toelichting op de opdracht vanBEE

stelt voor op een geschikt moment uit te nodigen voor dit overleg. En

of zijn aa stabiliteit brengt in de levering van de vaccins.

DCV licht toe dat 5.1.2e is aangesteld als special envoy vaccins met de

opdracht te onderzoeken hoe de productie van vaccins omhoog kan. Bijvoorbeeld
door te inventariseren of er bedrijven zijn die mee kunnen produceren met vaccins

die al toegezegd zijn. Door meer productiefaciliteiten kan de levering stabieler

worden, maar het is afwachten wanneer dat tot resultaat leidt. DCV geeft aan dat

er nog stappen te nemen zijn, maar dat het onderliggende doel van het kabinet is

om de productie te verhogen en leveringen constant te houden. DCV gaat na

welke informatie hieromtrent te delen is voor het bestuurlijk overleg en of EXER
le een toelichting kan geven.

Adviezen van het RIVM

Het RIVM informeert de deelnemers dat er op dit moment wordt gewerkt aan

enkele vragen over mogelijkheden de vaccinatie verder te versnellen. Bevindingen
van het RIVM worden voorgelegd aan de Gezondheidsraad. Resultaten van de

adviezen en de beleidsimplicaties daarvan zijn voorzien voor de volgende stand

van zaken brief (9 maart).
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Toekomst levering vaccins Kerndepartement
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NVZ vraagt verheldering over de levering van de vaccins. Binnen welke termijn

wordt deze toestroom aan vaccins verwacht? En hoe reéel is deze verwachting?
datum

DCV schetst een beeld van de huidige stand van zaken en geeft aan dat er op dit
25 februan 2021

moment drie vaccins zijn goed gekeurd. Hiervan is een leverancier stabiel en twee

nog niet, maar is er wel afgesproken dat de aanlevering in het tweede kwartaal

gaat toenemen. Verder is de verwachting dat de EMA halverwege maart een

oordeel over het Janssen vaccin zal geven. Dit zal te zijner tijd ook leiden tot meer

vaccins in het tweede kwartaal. Daarnaast is CureVac ook bezig met een EMA

aanvraag, wat ook tot extra vaccins zou kunnen leiden wanneer deze wordt goed

gekeurd.

DCV voegt toe dat de onregelmatigheid in leveringen er toe kan leiden dat er in

sommige weken heel veel moet worden weggeprikt. Er wordt door RIVM

momenteel in overeenstemming met de GGD, huisartsen en ziekenhuizen en VWS

gewerkt aan het uitwerken van een opschalingsplan. Dat moet er voor zorgen dat

men meteen aan de slag kan wanneer er meer vaccins beschikbaar komen en er

geen voorraden blijven liggen.

4. Rondvraag en afsluiting

Er is geen gebruik gemaakt van de rondvraag.
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